
Geachte leden van de raad, 

 

In aanvulling op dat wat er reeds door de zaalsportverenigingen van Wognum is aangedragen, wil ik 

namens de Dorpsraad van Wognum het volgende hieraan toevoegen. 

 

Het is bekend dat de kern Wognum reeds jaren kampt met een capaciteitsprobleem aangaande de 

zaalsport accommodatie. 

De details hieromtrent zijn genoegzaam bekend. 

De afgelopen tijd is er veel tijd gestoken in het maken van plannen om te komen tot een tweede 

sporthal en, voor zolang die er nog niet staat, een tijdelijke blaashal. De plannen hiervoor waren dan 

ook al heel ver gevorderd. 

Nu blijkt dat in deze corona-tijd, het college een aantal lopende projecten ‘op de waakvlam’ wil 

zetten, in afwachting van nadere besluitvorming door de gemeenteraad. 

Op zich denken wij dat dit een terechte beslissing is in deze hectische tijd. 

Dat dit dan ook voor het project 2e sporthal geldt daar kunnen wij in komen. 

Wij hebben er echter moeite mee dat dit ook geldt voor de (tijdelijke) blaashal. 

Wij hebben begrepen dat er door Spartanen een berekening is gemaakt waaruit blijkt dat een 

blaashal ‘kosten neutraal’ gerealiseerd kan worden. 

Gezien het feit dat de Wognumse zaalsportverenigingen de extra zaalruimte zeer nodig hebben en 

mede gezien het feit dat de (tijdelijke) blaashal ‘kosten neutraal’ gerealiseerd kan worden, doen wij 

een dringend beroep op u, het verzoek van de verenigingen in te willigen en dit project  

NIET OP DE WAAKVLAM 
te zetten.  

 

U helpt hiermee de breedtesport in Wognum. 

 

Namens Dorpsraad Wognum 

Han Staal 


